



[10]

DANNY GAUDREULT

QUÉBEC / QUEBEC

PHOTO CAROLINE LABERGE

Danny Gaudreault vit et travaille à Montréal et à St-Ambroise. Artiste performeur, il explore la distance entre le symbolisme qu'il accorde à des objets personnels et les perceptions de l'auditoire. Gaudreault a présenté son travail en galerie et lors d'événements d'art performance au Canada et aussi dans des espaces urbains non conventionnels. Il est l'un des membres du comité artistique du Péristyle nomade, pour lequel il a organisé des événements d'art performance en 2010 et 2011.

Danny Gaudreault lives and works in Montréal and in St-Ambroise. His work in performance art explores his specific relationship with an object's personal and symbolic association. Gaudreault's work has been presented in Canadian galleries, on the occasion of special events and festivals but also notably in various, unconventional urban spaces. He is a member of the artistic committee for Le Péristyle Nomade for which he organised performance events in 2010 and 2011.

vimeo.com/dannygaudreault

www.peristylenomade.org/contacts/danny-gaudreault

DANNY GAUDREULT À / AT ART NOMADE 2013

ÉVÈNEMENT PRINCIPAL / MAIN EVENT

VENDREDI / FRIDAY 18.10 @ 19 H / 7 PM

Pulperie de Chicoutimi (Bâtiment 1912)

Performance

DIMANCHE / SUNDAY 20.10 @ 13 H À 16 H / 1 TO 4 PM

Café Cambio / Le Sous-bois

Table ronde / Artist Talk

VOLET RÉSEAU / NETWORK PLATFORM

CHICOUTIMI

JEUDI / THURSDAY 17.10 @ 13 H À 16 H / 1 TO 4 PM

Cégep de Chicoutimi (local A-1005)

Conférence + atelier / Talk + workshop

RIMOUSKI

MERCREDI / WEDNESDAY 23.10 @ 20 H / 8 PM

Caravansérail

Performance

TORONTO

VENDREDI / FRIDAY 25.10 @ 20 H / 8 PM

FADO Performance Art Centre (The Theatre Centre Pop Up)

Performance

DIMANCHE / SUNDAY 27.10 @ 15 H / 3 PM

FADO Performance Art Centre (The Theatre Centre Pop Up)

Table ronde / Artist Talk
